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PROTOKOLL 

 

STYREMØTE 10/2023 - 25 
FRISKIS NORGE  

 

Torsdag 4. april 2024 
Kl. 17.00-18.30 

 
Sted: Digitalt 

Til stede: Thor Carlsen, Bjørn Riiber, Sølvi Jevnesveen, Stina Haflan, Jon Reichelt og Christian 
Grønli (protokollfører) 
Fravær: Jon Duus og Mari Monne 
 

 
 
Sak 53  GODKJENNING AV FOREGÅENDE PROTOKOLLER   

Se vedlagte protokoller. 
 
Forslag til vedtak 
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra møte 08/2023 – 25 og 09/2023 - 25   

 
 
Sak 54  AVTALEN MED RIKS OG NESTE STEG  (10 min) Thor/Christian 
  -konsekvenser ved avtalen 
  - ny lovnorm 
  - overgang og informasjon 
 
Innsamling av årsmøteprotokoller er i god gang, og det som har kommet inn så langt er 
godkjennelser til prosessen. Kun Bærum og Oslo har hatt spørsmål. Det legges opp et fysisk møte 
med styreleder og daglig leder i Oslo, for å utrede de spørsmålene de har. 
 
Videre prosess blir en dialog med RIKS i forhold til informasjon til klubbene samt informasjon om 
den nye lovnormen for idrettslag som må implementeres. 
 
Det etableres en arbeidsgruppe med representanter fra styret og administrasjon som skal se over 
forbedringsområder i Friskis Norge og hvordan vi kan jobbe mer effektivt. Følgende blir utsett til 
denne arbeidsgruppen. Thor C, Stina H, Mari M, Anette fra Oslo, Ida W, Christina E og Christian G. 
Forslag på møtedato sendes ut. 

   
 

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å gå videre med dette arbeidet 
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Sak 55 FSD 2024 – EN STATUS    (5 min)  Christian 
 

Prosjektplanen er klar, og NIH er bestilt opp den siste helgen i oktober. Mange av 
partneravtalene er på plass og invitasjon er sendt ut. Prisen for unge deltagere er 
betydelig redusert noe som vil være attraktivt for unge potensielle funksjonærer som 
deltagere. 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta in formasjonen til etterretning 

 
 
Sak 56 ÅRSSTEMMAN RIKS     (5 min)  Sølvi 
 
 

Det ble gitt en kort oppsummering fra deltagelsen på Årsstemman, hvor mellom 180 
og 200 deltagere deltok. Martin fra Fredrikstad deltok også på møtet. Kun 
observatører. Medlemskontingenten ble vedtatt til fortsatt å ligge på 80 kroner. Strek 
fokus på vekst fremover (7% i 2023 for hele Friskis) samt å se på mulighetene for å 
slå samen og eller samarbeide mellom foreningene i Sverige.    
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
 
Sak 57 STATUS PROSESS NYE NETTSIDER  (5 min)  Christian 
  

Prosjektgruppen fra NO og SE har kommet frem til skisser for design som et byrå nå 
jobber med. Ny plattform (Umbraco) blir implementert sent Q4. Oversettelse av sider 
til norsk starter i sommer. Nytt domenenavn blir friskissvettis.com    
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å informasjonen til etterretning 
 

 
Sak 58 STATUS BRP      (10 min)  Christian 
 
 Oppsummering etter utstrakt møtevirksomhet og korrespondanse med BRP 
 

Etter gode diskusjoner i styret hvor det siste tilbudet fra BRP ble fremlagt  ble det 
fattet en endelig beslutning i denne lange prosessen. Styret opplevde at de ikke 
hadde noe reelt valg annet enn å godta at arbeidet med integrering igangsettes fra 
BRP. 
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å akseptere at Friskis Norge gjør følgende: 
 
Betaler utviklingskostnaden for BRP, begrenset oppad til 300.000. Integrasjonsavgift 
til NIF på 75.000. I tillegg i 3 år betale en generell lisensavgift på 150.000. I tillegg 
skal Friskis Norge sammen med BRP aktivt jobbe for å nå målene om at det blir 
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ytterligere 10 idrettslag som går over fra Rubic til BRP i treårsperioden. Det blir møte 
med Rubic neste uke for å legge opp løpet videre, hvor styreleder, Ida og daglig leder 
i Friskis deltar. 
 

 
 
Sak 59 UTDANNING OG PÅMELDING 2024  (5 min)  Christian 
 
 En status på påmeldinger og utfordringer så langt  
 

Etter høstens reiserunde fikk vi et klart inntrykk av at det ville komme mange 
påmeldinger til kurs på våren. Det har vist seg ikke å holde stikk, og Ettan nr. 2 måtte 
kanselleres. Kun 13 deltagere på nr. 1 per i dag. Påmelding til treningslederkurs er 
også svak. Om vi ikke får mer fart på utdanningen vil vi få to utfordringer i fremtiden. 
Den ene er at vi ikke utdanner nok i forhold til frafall for alder eller av andre årsaker. 
Den andre er at det kan bli for dyrt å avholde kursene i Norge, med så få deltagere. 
Sammen med RIKS skal det jobbes med å se over gjennomføring av utdanning til 
enda mer digital og eller oppsplittet. 
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
Sak 60 VIKAR FOR MARTINE    (2 min)  Christian 
 
 Maren Lystad vikarierer for Martine. Hun har hatt jobben tidligere, så det skal gå fint. 
  

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
Sak 61 STATUS BEHANDLING NY AVTALE PÅ ÅRSMØTER (5 min)  Christian 
 

- Status på tilbakemeldinger så langt 
- Økonomi status 

 
Arbeidet med å innhente de siste årsmøteprotokollene samt regnskap fortsetter ved 
at styreledere ringes opp for å sende inn dokumenter. Dette vil så bli sammenstilt for 
styret.   
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
 
 
Sak 62  EVENTUELT 
 
  Christina er sykemeldt grunnet fall på isen og påfølgende operasjon. 
 


